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Betreft: Beantwoording schriftelijke vragen (RvO, artikel 40) over subsidies vaststellingen 2020

Geachte heer Kloos en mevrouw Van Vliet,

Op 4 oktober 2021 heeft u ons een brief gestuurd met vragen over de vaststellingen van de verstrekte
subsidies in 2020. In deze brief beantwoorden wij uw vragen

Vraag 1
Kunt u een lijst overleggen van verstrekte subsidies in 2020 alsmede aangeven welke organisaties al dan
niet spontaan een deel hebben teruggestort?

Antwoord

De lijst van de verleende subsidies voor het jaar 2020 is als bijlage bij deze brief toegevoegd. Een aantal
subsidies vloeien voort uit een Rijksbijdrage. Van de volgende organisaties is naar aanleiding van de
ingediende verantwoording een gedeelte van de subsidie teruggevorderd:

Stichting projectgroep Gilde Ridderkerk: een gedeelte van de niet ingezette subsidie is
teruggevorderd, conform de ingediende verantwoording
Centrum voor Jeugd en Gezin: een gedeelte is teruggevorderd conform o.a. de afgesproken
coulance in de Raad voor het Publiek Belang.
Stichting Sociale Basis (Mee-Vivenz): een gedeelte is teruggevorderd conform de ingediende
verantwoording
SKR (kinderopvang): een gedeelte is teruggevorderd en daarnaast is toestemming gegeven om
activiteiten door te schuiven naar 2021/2022
Stichting Evenementen Ridderkerk: toestemming verleend om de activiteit 'de Schaatsbaan' door
te schuiven

In verband met de situatie rondom Corona is er door de gemeente Ridderkerk coulant opgetreden indien
niet alle afgesproken prestaties zijn geleverd. Hierdoor is er minimaal teruggevorderd. Terugvordering
van een subsidie is conform de Algemene wet bestuursrecht een zogenaamde kan bepaling. Dat wil
zeggen dat het college niet verplicht is om een subsidie terug te vorderen



Vraag 2
Zijn er organisaties waarmee de gemeente nog overleg voert over teruggave van subsidies over deze
periode? En zo ja, wat voor een bedrag zou nog kunnen worden teruggezien per gesubsidieerde
organisatie?

Antwoord

Op dit moment zijn er nog een aantal subsidIes niet definitief vastgesteld vanwege onder andere het
opvragen van aanvullende informatie. Dit betreft onder andere een aantal wijkverenigingen en
kinderopvangorganisaties. Van de kinderopvangorganisaties is bekend dat toestemming wordt verleend
om diverse activiteiten te verschuiven naar 2021/2022.

Hoogachtend,

het college van burgemeester en wethouders van Ridde/r erk,

de secrl de/urgemeester,1
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